
Raport de actiitate dupa un an de la validarea mandatuluide Consilier Local

Am onoarea de a va comunica raportulde activitate pe perioada maisus
mentionata , la care va comunic urmatoarele realizari :

-am participat la sedintele de consiliu, unde sunt membru in comisia economica
de buget ,finante si agricultura .

-am participat la toate sedintele ordinare si dindata

-am participat la toate sedintele de comisie (2g)

-am discutat cu colegii din opozitie, la care le-am explicat cat de important este
sa dea avizfavorabil Proiecteorde Hotarare , infiintate de Primarul comunei ,

-am fost initiatorul Proiectului de Hotarare, privind infiintarea Clubuluisportiv
,,Vointa Cudalbi "

Mentionez ca am luat cuvantul la dezbaterile din timpul sedintelor unde mi-am
exprimat punctual de vedere la un numar e 16 sedinte ,

In calitatea pe care o am de consilier alorganizatiei P.S.D. Cudalbi , am tinut
legatura cu cu cetatenii comunei, informandu-l despe discutiile avute in cadrul
sedintelor, referitor la starea drumurilor, alimentarea cu apa , canalizarea
comunei iluminatul stradal etc ,

Pe viitor intentionez sa fiu in mijloculcetatenilor sa- iascult, si sa le rezolv
problemele atat cat legea i-mi permite .

Consilier local Grigore


